

UNITED NATIONS



NATIONS UNIES

Treaty Series

*Treaties and international agreements
registered
or filed and recorded
with the Secretariat of the United Nations*

VOLUME 27

Recueil des Traités

*Traités et accords internationaux
enregistrés
ou classés et inscrits au répertoire
au Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies*

***Treaties and international agreements registered
or filed and recorded with the Secretariat
of the United Nations***

VOLUME 27

1949

**I. Nos. 392-415
II. No. 158**

TABLE OF CONTENTS

I

*Treaties and international agreements
registered from 1 April 1949 to 13 April 1949*

	<i>Page</i>
No. 392. United States of America and Canada:	
Exchange of Notes constituting an interim arrangement relating to mobile radio transmitting stations. Washington, 25 June and 20 August 1947.....	3
No. 393. United States of America and Guatemala:	
Exchange of Notes constituting an agreement relating to United States armed forces stationed in Guatemala. Guatemala, 29 August 1947.	11
No. 394. United States of America and Canada:	
Agreement supplementary to the General Agreement on Tariffs and Trade (with Exchange of Letters). Signed at Geneva, on 30 October 1947.....	19
No. 395. United States of America and Canada:	
Exchange of Notes constituting an agreement amending the provisional agreement of 19 December 1942 relating to fur seals. Washing- ton, 26 December 1947.....	29

***Traités et accords internationaux enregistrés
ou classés et inscrits au répertoire au Secrétariat
de l'Organisation des Nations Unies***

VOLUME 27

1949

**I. Nos 392-415
II. No 158**

TABLE DES MATIERES

I

*Traités et accords internationaux
enregistrés du 1er avril 1949 au 13 avril 1949*

Pages

Nº 392. Etats-Unis d'Amérique et Canada:

Echange de notes constituant un arrangement provisoire relatif aux
postes émetteurs radiophoniques mobiles. Washington, 25 juin et
20 août 1947..... 3

Nº 393. Etats-Unis d'Amérique et Guatemala:

Echange de notes constituant un accord relatif aux forces armées des
Etats-Unis d'Amérique stationnées au Guatemala. Guatemala,
29 août 1947..... 11

Nº 394. Etats-Unis d'Amérique et Canada:

Accord complémentaire à l'Accord général sur les tarifs douaniers et
le commerce (avec échange de lettres). Signé à Genève, le
30 octobre 1947..... 19

Nº 395. Etats-Unis d'Amérique et Canada:

Echange de notes constituant un accord modifiant l'accord provisoire du
19 décembre 1942 concernant les phoques à fourrure. Washington,
26 décembre 1947..... 29

No. 396. United States of America and Denmark:

- Exchange of Notes constituting an agreement relating to the application of most-favoured-nation treatment to the merchandise trade of certain areas under occupation or control. Copenhagen, 29 June 1948..... 35

No. 397. United States of America and Belgium:

- Exchange of Notes constituting an agreement relating to the application of most-favoured-nation treatment to the merchandise trade of certain areas under occupation or control. Brussels, 2 July 1948. 43

No. 398. United States of America and Iceland:

- Exchange of Notes constituting an agreement relating to the application of most-favoured-nation treatment to the merchandise trade of certain areas under occupation or control. Reykjavik, 3 July 1948 49

No. 399. United States of America and Norway:

- Exchange of Notes constituting an agreement relating to the application of most-favoured-nation treatment to the merchandise trade of certain areas under occupation or control. Oslo, 3 July 1948.. 59

No. 400. United States of America and Sweden:

- Exchange of Notes constituting an agreement relating to the application of most-favoured-nation treatment to the merchandise trade of certain areas under occupation or control. Stockholm, 3 July 1948 69

No. 401. United States of America, France, Netherlands and United Kingdom of Great Britain and Northern Ireland:

- Agreement for the establishment of the Caribbean Commission. Signed at Washington, on 30 October 1946..... 77

N° 396. Etats-Unis d'Amérique et Danemark:

Echange de notes constituant un accord relatif à l'application du traitement de la nation la plus favorisée aux échanges commerciaux de certaines régions soumises à occupation ou contrôle. Copenhague, 29 juin 1948.	35
---	----

N° 397. Etats-Unis d'Amérique et Belgique:

Echange de notes constituant un accord relatif à l'application du traitement de la nation la plus favorisée aux échanges commerciaux de certaines régions soumises à occupation ou contrôle. Bruxelles, 2 juillet 1948.	43
--	----

N° 398. Etats-Unis d'Amérique et Islande:

Echange de notes constituant un accord relatif à l'application du traitement de la nation la plus favorisée aux échanges commerciaux de certaines régions soumises à occupation ou contrôle. Reykjavik, 3 juillet 1948.	49
--	----

N° 399. Etats-Unis d'Amérique et Norvège:

Echange de notes constituant un accord relatif à l'application du traitement de la nation la plus favorisée aux échanges commerciaux de certaines régions soumises à occupation ou contrôle. Oslo, 3 juillet 1948.	59
---	----

N° 400. Etats-Unis d'Amérique et Suède:

Echange de notes constituant un accord relatif à l'application du traitement de la nation la plus favorisée aux échanges commerciaux de certaines régions soumises à occupation ou contrôle. Stockholm, 3 juillet 1948.	69
--	----

N° 401. Etats-Unis d'Amérique, France, Pays-Bas et Royaume-Uni de Grande-Bretagne et d'Irlande du Nord:

Convention portant création d'une Commission des Caraïbes. Signée à Washington, le 30 octobre 1946.	77
--	----